

## Referat bestyrelsesmøde d. 7/4 2025 kl. 18.30

### Tilstede:

Martin Vasarhelyi (MV), Mads M. Hansen (MMH), Henrik Johansen (HJ),  
Lars Kjærbølling (LK)

### Suppleant:

Jesper Hansen (JH),  
Søren Lund (SL)

### Havneassistent:

Søren Eichner (SE) (fraværende)

### Fraværende:

Tue Johansen (TJ)  
Søren Lund (SL) (suppleant)

### Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Fra havnen - ved deltagelse af én af havneassistenterne.
  - 2.1. Drøftelse om overgang til fjernvarme nedlæggelse af gas til opvarmning af servicebygning - Deadline ultimo april for tilmelding
  - 2.2. Arbejdsdag d. 29/3
    - 2.2.1. Opfølgning
  - 2.3. Honorering af Havneassistenter
3. Økonomi -update (HJ)
4. Genbesøg af uddelegering af ansvarsområder. (Havn, økonomi, sekretær, adhoc, projektgruppe)
5. IT, adgang, back up løsning
6. Projektgruppen opdatering
7. Strib Bådeklub
  - 7.1. Der skal afholdes nyt dialog møde, med henblik på aftale om rengøring af toiletter i sæsonen.
8. Generalforsamling 2025
9. Arrangementer 2025

- 9.1. GUF møde afholdt 24/3
  - 9.2. Skt. Hans - spejderne
  - 9.3. Gademarked
  - 9.4. Havnens 50 års jubilæum.
10. Eventuelt

## Referat

Referant: MMH

### 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

### 2. Fra havnen - ved deltagelse af én af havneassistenterne.

MMH fortæller kort fra havnen, der er pt 3-4 ledige pladser i sydhavnen og 7-8 ledige i Nordhavnen

#### 2.1. Drøftelse om overgang til fjernvarme nedlæggelse af gas til opvarmning af servicebygning - Deadline ultimo april for tilmelding

MMH indhenter tilbud på hvad det koster at indlægge

#### 2.2. Arbejdsdag d. 29/3

##### 2.2.1. Opfølgning

Der mødte 10-12 mand/kvinder til nogle produktive timer, hvor der blev gennemgået broer, områder osv. Gammelt tovværk på pæle blev fjernet, samt gammelt bolværkstræ i Nordhavnen

#### 2.3. Honorering af Havneassistenter

Det besluttes at de 4 havneassistenter, efter et års frivillig tjans, honoreres med 50% rabat på det efterfølgende års pladsleje.

### 3. Økonomi -update (HJ)

HJ gennem månedsbalance, som er på niveau med budget om end foran, realiseret 2024.

Økonomien vil fremadrettet blive gennemgået én gang i kvartalet fremfor på månedsbasis

HJ gennemgår debitor-liste over ubetalte pladsleje. Bestyrelsen henstiller til rettidig betaling af udsendt faktura, da det kan medføre inddragelse af havneplads.

Pr dd er der ubetalte faktura for pladsleje 2025 på ca. 190.000 kr.

#### **4. Genbesøg af uddelegering af ansvarsområder. (Havn, økonomi, sekretær, adhoc, projektgruppe)**

Efter generalforsamling. blev der afholdt konstituering,

Mads og Martin stillede deres mandat til rådighed til formandsposten.

Der blev peget på Martin fortsætter som formand

Mads bliver næstformand.

Bestyrelsen består derudover af Henrik Johansen, Lars Kjærbølling og Tue Johansen. Suppleanter Søren Lund og Jesper Hansen.

**Formand:** Offentlige myndigheder, bank, kontakt til organisationer.

**Næstformand:** Daglig ledelse og drift af havnen, pladsfordeling, koordinering af havneassistenter. Hjemmeside.

**Medlem (HJ):** Økonomi, andelsbog.

**Medlem (LK):** Medlem af projektgruppen "Fremtiden havn",

**Medlem (TJ):** Sekretær, kontakt med Bådeklubben. Facebook.

**Suppleant (JH):** Kontakt med Bådeklubben.

**Suppleant (SL):**

#### **5. IT, adgang, back up løsning**

Alle passwords ligger på fællesdrev.

MV foreslår der laves clone af drevet. MV og MMH kigger videre på løsning.

#### **6. Projektgruppen opdatering**

LK orienterede om at kommunen er vendt retur til projektgruppen efter byrådsmøde i Strib, at kommunen vil nedsætte arbejdsgruppe til det videre arbejde med projektgruppen.

Der er møde med ingeniørfirma A1 på fredag d. 11/4 kl. 14.00.

Afklaring hvad A1 kan leverer som arkitekt Haslev ikke kan

Næste møde i projektgruppen d. 14/4.

Opfølgning på byrådsmøde og møde med A1, samt kontakt til Haslev om det videre arbejde

Opfølgning med Per Stub på fondsansøgning.

Det videre forløb i projektgruppen, hvem gør hvad, nye kræfter.

## **7. Strib Bådeklub**

### **7.1. Der skal afholdes nyt dialog møde, med henblik på aftale om rengøring af toiletter i sæsonen.**

HJ kontakter Bådeklubben for fakturering af offentlig tilskud til toiletter fra kommunen.

## **8. Generalforsamling 2025**

Intet at bemærke, referat opslås på klubhus, hjemmesiden og indsendes til andelshavere pr mail

## **9. Arrangementer 2025**

### **9.1. GUF møde afholdt 24/3**

GUF afholder sommerkoncert 20. juni 2025, den normale parkeringsplads anvendes til autocampere under arrangementet. Ellers er havnepladsen lukket fredag kl. 12-23.

### **9.2. Skt. Hans - spejderne**

Spejderne afholder Skt. Hans, afventer spejderne for nærmere koordinering.

### **9.3. Gademarked**

Strib Handel og Erhverv, ønsker ikke at holde Gademarked på havnen, men ønsker at rykke tilbage til Vestergade.

### **9.4. Havnens 50 års jubilæum.**

Havnen forsøger at afholde jubilæum for havnen i forlængelse af gademarked 2. lørdag i august (9. august) kl. 15.00.

MMH tager kontakt til Rema eller Brugsen for indkøb.

LK tager kontakt til Strib Roklub

JH tager kontakt til Bådeklubben og Vild med Vand, ang aktiviteter til jubilæum

Der indledes dialog med Strib Handel og Erhverv.

## **10. Eventuelt**

**Næste møde dato:**

**Foreløbig 5. maj 2025 kl. 18.30**